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SUKJ.DN. 600-3/4/1-JLD. 14                            
 

 
MESYUARAT KETIGA 

BAGI PENGGAL PERSIDANGAN KEDUA 
DEWAN NEGERI JOHOR YANG KELIMA BELAS 

PADA HARI KHAMIS, 14 SEPTEMBER 2023, JAM 9.30 PAGI 
 
 

SUSUNAN PERKARA-PERKARA MESYUARAT 
 
 
1. DOA. 
 
 
2. MENGANGKAT SUMPAH AHLI DEWAN NEGERI JOHOR 
 
 
3. PEMASYHURAN DARIPADA YANG BERHORMAT SPEAKER DEWAN 

NEGERI JOHOR. 
 
 
4. PEMBENTANGAN KERTAS-KERTAS MESYUARAT - 
 
 - Bilangan 24 hingga 30 Tahun 2023 

 
 

5. SOALAN LISAN 
 

YB TUAN CHEN KAH ENG (STULANG)  
SOALAN  1 (A7)  
 
Apakah status terkini rancangan Zon Ekonomi Khas Johor-Singapura?  
 
YB TUAN HAJI AZIZUL BIN BACHOK (TIRAM)  
SOALAN  2 (A59)  
 
Bagaimanakah agihan peruntukan baik pulih tandas yang diumumkan oleh 
YB Menteri Pendidikan diagihkan kepada sekolah-sekolah? Apakah status 
perlaksanaannya di sekolah-sekolah dalam DUN Tiram?  
 
YB TUAN LIEW CHIN TONG (PERLING)  
SOALAN  3 (A118)  
 
Nyatakan inisiatif yang diambil untuk mengatasi masalah kekurangan tempat 
letak kereta di Hospital Sultanah Aminah.  
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YB DATUK HAJI RAMLEE BIN BOHANI (KEMPAS)  
SOALAN  4 (A135)  
 
Bilakah kerajaan negeri Johor melalui Perbadanan Kemajuan Perumahan 
Negeri Johor (PKPJ) dapat mengambil tindakan segera beberapa masalah di 
PPR Permai seperti masalah penyelenggaraan jalan, kepadatan parkir dan 
masalah pencahayaan lampu jalan yang membelenggu kehidupan 
penduduk?  
 
YB TUAN AZNAN BIN TAMIN (TANJUNG SURAT)  
SOALAN  5 (A110)  
 
Apakah strategi kerajaan untuk mewujudkan lebih banyak kedai dan pasar 
raya menggunakan konsep Jualan Rahmah memandangkan inisiatif ini 
mendapat permintaan yang sangat menggalakkan.  
 
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)  
SOALAN  6 (A31)  
 
Sila nyatakan pencapaian Mega Gerak Kerjaya MYFutureJobs 2023 yang 
diadakan pada bulan Julai lalu.  
 
YB PUAN MARINA BINTI IBRAHIM (SKUDAI) 
SOALAN 7 (A4)  
 
Kes penderaan kanak-kanak sama ada ibu bapa atau di Taska semakin 
membimbangkan. Apakah usaha pembaikan dan pencegahan yang telah 
dilaksana atau dirancang?  
 
YB TUAN HAJI AZIZUL BIN BACHOK (TIRAM)  
SOALAN  8 (A60)  
 
Sejauh manakah keberkesanan teknologi yang digunakan oleh agensi dalam 
membaik pulih jalan-jalan yang rosak sebagaimana yang diumumkan oleh YB 
EXCO semasa sidang Dewan yang lepas?  
 
YB PUAN NG KOR SIM (JEMENTAH)  
SOALAN  9 (A32)  
 
Apakah status bagi permohonan untuk mewartakan landasan keretapi 
Segamat sebagai sebagai bangunan warisan?  
 
YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)  
SOALAN  10 (A105)  
 
Berapa banyakkah sekolah-sekolah agama swasta yang tidak berdaftar di 
negeri Johor dan apakah kerajaan berhasrat untuk menjalankan proses 
pemutihan serta membantu sekolah-sekolah agama ini di dalam 
menyempurnakan proses pendaftaran agar aspek keselamatan murid dan 
kakitangan sesebuah sekolah lebih terjamin?  
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YB TUAN HAJI MOHD YUSLA BIN ISMAIL (SENGGARANG)  
SOALAN  11 (A94)  
 
Apakah bentuk dan jumlah bantuan atau insentif yang ditawar oleh kerajaan 
bagi menggalakkan lagi golongan belia di negeri Johor untuk menceburi 
bidang pertanian dan senaraikan program-program latihan untuk 
menggalakkan belia-belia menceburi sektor pertanian secara komersial ini.
  
YB PUAN MARINA BINTI IBRAHIM (SKUDAI) 
SOALAN  12 (A6)  
 
Senaraikan program dan latihan untuk menggalakkan belia menceburi sektor 
pertanian secara komersial.  
 
YB TUAN CHIONG SEN SERN (BUKIT BATU)  
SOALAN  13 (A128)  
 
Adakah Kerajaan Negeri Johor mempunyai hasrat untuk membina sekolah 
berasrama penuh di DUN Bukit Batu?  
 
YB TUAN SAHRIHAN BIN JANI (GAMBIR)  
SOALAN  14 (A58)  
 
Mohon perincikan peluang pekerjaan baru yang telah ditawarkan hasil dari 
pelaburan baru yang masuk ke Johor dari 2022 hingga sekarang.  
 
YB TUAN ANUAR BIN ABD. MANAP (PEMANIS)  
SOALAN  15 (A23)  
 
Sejauh manakah kejayaan program Pemerkasaan Sistem Penyampaian 
Perkhidmatan Pihak Berkuasa Tempatan atau JOHOR FAST LANE 
terutamanya berkaitan dengan permohonan kelulusan lesen operasi kilang 
dan berapakah jumlah kelulusannya setakat hari ini?  
 
YB TUAN ANUAR BIN ABD. MANAP (PEMANIS)  
SOALAN  16 (A22)  
 
Bagaimanakah kerajaan memanfaatkan potensi teknologi hijau di negeri 
Johor dan apakah kewujudan Pusat Kelestarian Johor nanti akan dapat 
memanfaatkan kepentingan 'Johor Green Deal' menjelang Asia Pacific 
Climate Week (APCW) 2023  
 
YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN)  
SOALAN  17 (A17)  
 
Berapakah bilangan sekolah agama kerajaan Johor di Daerah Muar yang 
mempunyai sambungan Wi-Fi?   
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YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN  18 (A45)  
 
Adakah Kerajaan Negeri berkeupayaan untuk menyalurkan sejumlah 
peruntukan kecemasan kepada PDK-PDK yang mengalami kerosakan dan 
memerlukan peruntukan untuk pembaikan dan jika ya, apakah prosedur untuk 
memohon peruntukan tersebut?  
 
YB TUAN HAHASRIN BIN HASHIM (PANTI)  
SOALAN  19 (A70)  
 
Apakah status terkini berkenaan dengan perlaksanaan kelas bestari (Smart 
Classroom) di dalam sekolah-sekolah di negeri Johor khususnya di kawasan 
Panti.   
 
YB PUAN HAJAH  HASRUNIZAH BINTI HASSAN (PULAI SEBATANG)  
SOALAN  20 (A50)  
 
Apakah kempen-kempen yang telah dan akan dilaksanakan dalam 
mempromosikan Johor Bersih?.  
 
YB TUAN LIEW CHIN TONG (PERLING)  
SOALAN  21 (A117)  
 
Sila jelaskan, bagi mencapai sasaran Johor Bersih, penguatkuasaan yang 
telah dibuat terhadap tapak pelupusan sampah haram di kawasan DUN 
Perling, terutamanya di kawasan Kampung Sungai Perling, yang berlakunya 
pembakaran terbuka dan menimbulkan kegusaran penduduk di sekitar 
kawasan Taman Perling.   
 
YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)  
SOALAN  22 (A125) 
 
Nyatakan usaha dan rancangan jangka masa panjang bagi program Johor 
Bersih.  
 
YB TUAN SAHRIHAN BIN JANI (GAMBIR)  
SOALAN  23 (A53)  
 
Apakah program yang akan dijalankan bagi memastikan daerah Tangkak 
terus dipromosikan sebagai daerah eko pelancongan termasuk peruntukan 
bagi menambah baik inap desa di kampung sekitar?  
 
YB PUAN MARINA BINTI IBRAHIM (SKUDAI) 
SOALAN  24 (A2)  
 
Senaraikan program latihan dan pemberdayaan OKU yang disediakan di 
Johor untuk orang awam.  
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YB TUAN TAN ENG MENG (PEKAN NANAS)  
SOALAN  25 (A64)  
 
Pusat Kesihatan Mental Masyarakat (MENTARI) Pekan Nanas merupakan 
seumpamanya di daerah Pontian. Apakah langkah-langkah yang akan diambil 
untuk menaik taraf fasiliti dan keadaan bangunan yang tidak selesa demi 
menampung keperluan jumlah klien yang semakin meningkat?  
 
YB PUAN NG KOR SIM (JEMENTAH)  
SOALAN  26 (A33)  
 
Peraturan-Peraturan Perlindungan Pengguna (Pendedahan Maklumat 
Bengkel) (Pindaan) 2022 telah berkuat kuasa di seluruh negara pada 1 Julai 
lalu.  Berapa banyakkah bengkel di Johor memenuhi syarat tersebut? Dan 
apakah langkah bagi membantu mereka yang tidak memiliki sijil kelayakan 
mekanik?  
 
YB TUAN LIEW CHIN TONG (PERLING)  
SOALAN  27 (A119)  
 
Nyatakan status pelaksanaan Program Latihan Kemahiran Johor (Pro-Mahir) 
setakat bulan Ogos 2023.  
 
YB TUAN SAHRIHAN BIN JANI (GAMBIR)  
SOALAN  28 (A57)  
 
Apakah perancangan Kerajaan Negeri Johor untuk membantu nelayan-
nelayan darat dan adakah ada cadangan menaik taraf jeti nelayan darat 
Kampung Parit Jarum Laut dan Kampung Sungai Bilah (Bukit Gambir) yang 
telah uzur dan merbahaya kepada orang ramai?  
 
YB PUAN MARINA BINTI IBRAHIM (SKUDAI) 
SOALAN  29 (A1)  
 
Sering kali pihak PBT dipersalahkan dalam pengurusan anjing liar. Adakah 
pihak PBT ada bekerjasama dengan NGO-NGO yang mengendalikan anjing 
liar?  
 
YB PUAN MARINA BINTI IBRAHIM (SKUDAI) 
SOALAN  30 (A3)  
 
Banyak sekolah berhadapan dengan masalah pokok tua di dalam kawasan 
sekolah. Pihak sekolah tidak mempunyai dana yang mencukupi untuk 
penebangan pokok tua yang banyak serta menelan kos tinggi. Apa 
pendekatan kerajaan negeri untuk memastikan keselamatan di sekolah?  
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YB PUAN MARINA BINTI IBRAHIM (SKUDAI) 
SOALAN  31 (A5)  
 
Adakah terdapat kuota khas rumah PPR atau Rumah Mampu Milik untuk 
warga OKU terutama yang kurang berkemampuan tapi masih berusaha 
mencari sumber pendapatan?  
 
YB TUAN CHEN KAH ENG (STULANG) 
SOALAN  32 (A8)  
 
Adakah syarat-syarat MM2H yang ada sekarang akan dilonggarkan?   
 
YB PUAN SARASWATI A/P NALLATHAMBY (KEMELAH)  
SOALAN  33 (A9)  
 
Adakah kerajaan mempunyai perancangan untuk mewujudkan Jabatan 
Bahagian Kimo di Hospital Segamat memandangkan pesakit terpaksa ke 
Muar atau Johor Bahru yang melibatkan kos perjalanan tinggi dan 
sesetengahnya pula memerlukan bantuan oksigen?  
 
YB DATUK HAJI PANDAK BIN AHMAD (KOTA ISKANDAR)  
SOALAN  34 (A10)  
 
14/8/2023 berhampiran Jambatan 2nd Link bot Peronda Pantai Singapura 
(SCG) memasuki perairan Malaysia dan melanggar jaring nelayan tempatan.  
Mangsa membuat laporan Polis. APMM dan JUPEM telah mengesahkan 
SCG telah menceroboh. Apakah pendirian Kerajaan dengan isu 
persempadanan dan aktiviti nelayan?  
 
YB DATUK HAJI PANDAK BIN AHMAD (KOTA ISKANDAR)  
SOALAN  35 (A11)  
 
Kawasan Gelang Patah dan Taman Pulai Indah mengalami penambahan 
kadar penduduk Muslim yang tinggi. Jumlah bangunan Sekolah Agama dan 
bilik darjah sedia ada tidak dapat menampung pelajar pada masa ini dan 
tahun mendatang. Apakah perancangan serta tindakan berkaitan isu ini?  
 
YB DATUK HAJI PANDAK BIN AHMAD (KOTA ISKANDAR)  
SOALAN  36 (A12)  
 
Terdapat aduan orang awam dan wakil penduduk berkaitan bau dipercayai 
dari kawasan Perindustrian SILC. Kejadian kerap berlaku dan tidak selesa. 
Berikan jumlah aduan yang diterima, dan berapakah jumlah premis yang 
dikenakan tindakan kompaun atau didakwa di mahkamah oleh JAS dan 
MBIP?  
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YB DATUK HAJI PANDAK BIN AHMAD (KOTA ISKANDAR)  
SOALAN  37 (A13)  
 
Adakah kerajaan berhasrat untuk membina rumah PPR dan lebih banyak lagi 
RMMJ dalam kawasan Kota Iskandar untuk memenuhi keperluan keluarga 
muda berpendapatan sederhana dan rendah?  
 
YB TUAN CHEN KAH ENG (STULANG)  
SOALAN  38 (A14)  
 
Senaraikan syarikat yang berminat dan komited untuk melabur di Johor sejak 
01/2023 sehingga 08/2023.  
 
YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN)  
SOALAN  39 (A15)  
 
Berapakah jumlah pelancong yang datang ke Negeri Johor adalah 
pelancongan kesihatan mengikut tahun 2021, 2022 dan 2023?   
 
YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN)  
SOALAN  40 (A16)  
 
Apakah kesan perubahan iklim terutamanya cuaca panas terhadap hasil 
pertanian bagi tahun 2023?   
 
YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN)  
SOALAN  41 (A18)  
 
Adakah Jawatankuasa keharmonian antara penganut pelbagai agama yang 
dicadangkan telah ditubuhkan dan siapakah ahli-ahli jawatankuasanya?   
 
YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN)  
SOALAN  42 (A19)  
 
Berapakah bilangan fasiliti stesen pengecas bagi kenderaan elektrik (EV) 
yang dirancang untuk dibina dalam negeri Johor dan di manakah 
kawasannya?   
 
YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN)  
SOALAN  43 (A20)  
 
Nyatakan bilangan kuarters kerajaan yang terbiar di daerah Muar dan apakah 
tindakan untuk menangani setiap kuarters terbiar ini?   
 
YB TUAN ANUAR BIN ABD. MANAP (PEMANIS)  
SOALAN  44 (A21)  
 
Apakah perkembangan terkini berkaitan dengan projek wifi disemua masjid 
dan surau dalam negeri Johor dan berapakah jumlah masjid dan surau yang 
telah mendapat manfaat projek ini?  
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YB TUAN ANUAR BIN ABD. MANAP (PEMANIS)  
SOALAN 45 (A24)  
 
Sejauh mana Media Digital Johor berperanan sebagai sumber informasi 
utama dan sahih mengenai tadbir urus kerajaan negeri, maklumat am agensi-
agensi berkaitan, hebahan aktiviti, program dan inisiatif rakyat serta rujukan 
berita terkini di negeri Johor?  
 
YB TUAN ANUAR BIN ABD. MANAP (PEMANIS)  
SOALAN  46 (A25)  
 
Sejauh mana kerajaan berperanan menyelaras sinergi dan integrasi antara 
jabatan dan agensi bagi meningkatkan penciptaan pekerjaan dan menangani 
isu-isu pembangunan modal insan di Negeri Johor?  
 
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)  
SOALAN  47 (A26)  
 
Sila nyatakan kegunaan RM1 juta untuk pengurusan sisa pepejal bagi 
penduduk di luar bandar dan Kampung Orang Asli yang diumumkan dalam 
Belanjawan 2023. 
 
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)  
SOALAN  48 (A27)  
 
Sila nyatakan pelan tindakan Ranhil SAJ dalam menyelesaikan masalah 
gangguan bekalan yang kerap berlaku di kawasan Kampung Bekoh Tangkak.
  
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)  
SOALAN  49 (A28)  
 
Adakah aplikasi platform pembayaran Johorpay akan diperluaskan dengan 
menyediakan kemudahan bayaran perkhidmatan agensi-agensi Kerajaan 
Negeri, Pihak Berkuasa Tempatan dan Badan Berkanun Negeri Johor?  
 
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)  
SOALAN  50 (A29)  
 
Adakah Jabatan Pengairan dan Saliran Tangkak bersetuju untuk melebarkan 
jambatan JPS di antara  Taman Air Molek dan Rumah Pangsa Jalan Ong 
Siong?  
 
YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)  
SOALAN  51 (A30)  
 
Apakah rancangan seterusnya bagi tapak-tapak pelupusan sampah yang 
telah ditutup di Johor termasuk Tapak Pelupusan Sampah Jalan Bekoh, 
Tangkak?  
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YB PUAN NG KOR SIM (JEMENTAH)  
SOALAN  52 (A34)  
 
Diminta nyatakan bilangan pemandu GIG yang berdaftar dan mencarum 
dengan PERKESO.  
 
YB PUAN NG KOR SIM (JEMENTAH)  
SOALAN  53 (A35)  
 
Adakah anggota kakitangan hospital termasuk doktor pakar mencukupi di 
Kawasan Segamat?  
 
YB PUAN NG KOR SIM (JEMENTAH)  
SOALAN  54 (A36)  
 
Apakah langkah-langkah yang telah diambil oleh pihak kerajaan bagi 
memastikan harga jualan ladang bagi tanaman sayur tempatan dan bersaing 
dengan sayur import?  
 
YB PUAN NG KOR SIM (JEMENTAH)  
SOALAN  55 (A37)  
 
Apakah langkah atau inisiatif bagi menggalakkan perpaduan antara semua 
kaum sedangkan pelbagai kenyataan menyentuh isu 3R semakin kerap 
dibangkitkan kebelakangan ini?  
 
YB TUAN HAJI SELAMAT BIN TAKIM (SUNGAI BALANG)  
SOALAN  56 (A38)  
 
Adakah kerajaan bersedia untuk mewujudkan sistem pentadbiran secara 
berstruktur dan lebih bersistematik untuk 56 pejabat ADUN sepertimana yang 
dibuat oleh kerajaan negeri Melaka yang mempunyai JAPERUN di setiap 
kawasan DUN?  
 
YB TUAN HAJI SELAMAT BIN TAKIM (SUNGAI BALANG)  
SOALAN  57 (A39)  
 
Bukit Mor merupakan kawasan yang terkenal dengan aktiviti mendaki bukit 
dalam kalangan rakyat di Muar. Saya mohon supaya kerajaan dapat 
menyediakan fasiliti awam seperti tandas, bilik mandi, musolla dan wakaf 
rehat untuk kegunaan kepada pendaki yang beriadah di kawasan tersebut.
  
YB TUAN HAJI SELAMAT BIN TAKIM (SUNGAI BALANG)  
SOALAN  58 (A40)  
 
Berapakah jumlah pelaburan yang Sungai Balang perolehi daripada 
keseluruhan nilai FDI berjumlah RM 70.6 bilion yang masuk ke Negeri Johor 
pada tahun 2022?  
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YB TUAN HAJI SELAMAT BIN TAKIM (SUNGAI BALANG)  
SOALAN  59 (A41)  
 
Pada 24 Ogos 2023 lalu, Negara Jepun telah melepaskan sisa air loji nuklear 
Fukushima Daiichi ke lautan pasifik. Justeru apakah kerajaan merangka pelan 
kesiapsiagaan bagi menghadapi sebarang impak yang bakal berlaku ekoran 
pelepasan sisa air loji nuklear tersebut?  
 
YB TUAN HAJI SELAMAT BIN TAKIM (SUNGAI BALANG)  
SOALAN  60 (A42)  
 
Apakah kerajaan Johor bercadang untuk menggunakan sistem Starlink dalam 
memberikan perkhidmatan capaian internet di premis-premis kerajaan seluruh 
negeri, yang mana dikatakan ia mempunyai liputan dan pancaran yang lebih 
baik berbanding penyedia perkhidmatan telco lain?  
 
YB TUAN HAJI SELAMAT BIN TAKIM (SUNGAI BALANG)  
SOALAN 61 (A43) 
 
Apakah perkembangan terkini dalam usaha pihak kerajaan negeri 
membangunkan penggunaan tenaga mampan dan biodiesel sebagai tenaga 
alternatif bagi mencapai hasrat pengurangan pengeluaran karbon ke 
atmosfera?  
 
YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN  62 (A44)  
 
Adakah YAB Menteri Besar Johor bersedia menambah atau menyalurkan 
sejumlah peruntukan tambahan kepada pihak Pengimbang Kerajaan bagi 
persediaan menghadapi Monsun Timur Laut yang biasanya berlaku pada 
tiap-tiap akhir tahun?  
 
YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN  63 (A46)  
 
Apakah program yang dirancang oleh pihak negeri untuk merancakkan lagi 
aktiviti pelancongan di daerah Mersing selain aktiviti atau takwim 
pelancongan yang telah disusun oleh pihak Daerah Mersing?  
 
YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN  64 (A47)  
 
Apakah kerajaan bersedia membina sebuah gelanggang futsal berbumbung 
dalam kawasan DUN Endau memandangkan sehingga kini tiada sebuah pun 
gelanggang futsal berbumbung di dalam kawasan DUN Endau? 
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YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN  65 (A48)  
 
Apakah status terkini berkaitan sistem perhubungan atau talian telefon 
mahupun Internet di kawasan pedalaman Orang Asli Kampung Peta?  
 
YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)  
SOALAN  66 (A49)  
 
Pohon penjelasan YAB berkaitan beberapa buah kampung dalam kawasan 
DUN Endau yang masih belum diisi jawatan ketua kampung kerana ada 
beberapa kampung masih berstatus pemangkuan jawatan dan tidak 
berimbuhan elaun sebagai ketua kampung?  
 
YB TUAN HAJI ABDUL AZIZ BIN TALIB (MAHARANI)  
SOALAN  67 (A51)  
 
Antara punca kesesakan lalu lintas di Bandar Muar adalah disebabkan 
kurangnya tempat letak kenderaan. Apakah perancangan pihak Majlis 
Perbandaran Muar untuk mengatasi masalah tersebut.  
 
YB TUAN HAJI ABDUL AZIZ BIN TALIB (MAHARANI)  
SOALAN  68 (A52)  
 
Terdapat masjid-masjid yang mempunyai simpanan kewangan yang banyak 
namun tidak mampu diuruskan secara profesional. Apakah tindakan JAINJ 
dalam membantu memberikan bimbingan dari sudut pengurusan kepada 
Jawatankuasa masjid untuk menyemarakkan lagi aktiviti dakwah dan program 
kemasyarakatan di masjid.  
 
YB TUAN SAHRIHAN BIN JANI (GAMBIR)  
SOALAN  69 (A54)  
 
Apakah ada cadangan untuk memberi peruntukan tetap secara outright grant 
kepada JPKK bagi tujuan pengurusan dan kecemasan?  
 
YB TUAN SAHRIHAN BIN JANI (GAMBIR)  
SOALAN  70 (A55)  
 
Berapakah perbelanjaan yang telah dikeluarkan untuk mempromosi Gagasan 
Maju Johor dan apakah ada sebarang dapatan berkenaan kefahaman rakyat 
mengenai gagasan tersebut?  
 
YB TUAN SAHRIHAN BIN JANI (GAMBIR)  
SOALAN  71 (A56)  
 
Apakah status terkini perancangan membina Klinik Kesihatan Bukit Gambir di 
atas tapak yang baru?  
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YB TUAN HAJI AZIZUL BIN BACHOK (TIRAM)  
SOALAN  72 (A61)  
 
Apakah perancangan pihak Kerajaan Negeri dalam mengatasi masalah buli di 
kalangan pelajar dan masalah dera yang masih berlaku dalam masyarakat 
sejak kebelakangan ini?  
 
YB TUAN TAN ENG MENG (PEKAN NANAS)  
SOALAN  73 (A62)  
 
Apakah tindakan pihak kerajaan berkenaan aduan berulang mengenai 
kegagalan syarikat kutipan sampah CLNR Malaysia untuk mematuhi jadual 
kutipan, dan bagaimana alternatif yang akan disediakan bagi penduduk 
kampung di Pekan Nanas.  
 
YB TUAN TAN ENG MENG (PEKAN NANAS)  
SOALAN  74 (A63)  
 
Mohon kerajaan meneliti rancangan pelaksanaan 'Rumah Tumpangan 
Sementara' bagi penduduk yang menghadapi kes-kes kecemasan seperti 
kebakaran, untuk memberi perlindungan sementara sebelum mereka mencari 
kediaman tetap?  
 
YB TUAN TAN ENG MENG (PEKAN NANAS)  
SOALAN  75 (A65)  
 
Apakah usaha kerajaan untuk membangunkan Pusat Sukan di DUN Pekan 
Nanas yang lengkap dengan fasiliti sukan untuk penduduk dan terutamanya 
golongan belia.  
 
YB TUAN TAN ENG MENG (PEKAN NANAS)  
SOALAN  76 (A66)  
 
Bagaimana proses pertukaran meter elektrik oleh Tenaga Nasional Berhad 
(TNB) di premis kediaman diuruskan dan apakah langkah yang diambil untuk 
mengatasi peningkatan bil elektrik yang kerap dilaporkan selepas pertukaran 
meter?  
 
YB TUAN TAN ENG MENG (PEKAN NANAS)  
SOALAN  77 (A67)  
 
Bagaimana status terkini pembinaan jalan baharu yang menghubungkan 
Pekan Nanas dengan Ulu Choh, Iskandar Puteri, yang melibatkan peruntukan 
kira-kira RM56 juta?  
 
YB DATUK HAJI MOHD. FUAD BIN TUKIRIN (BUKIT NANING)  
SOALAN  78 (A68)  
 
Adakah kajian secara komprehensif telah dijalankan oleh kerajaan dalam 
menangani isu penggunaan gajet serta peranti elektronik khususnya di 
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kalangan pelajar kerana didapati banyak timbulnya kesan negatif seperti 
ketagihan gajet, gejala buli dan melayari Internet secara tidak wajar?  
 
YB DATUK HAJI MOHD. FUAD BIN TUKIRIN (BUKIT NANING)  
SOALAN  79 (A69)  
 
Adakah kerajaan bercadang untuk mengembalikan semula peperiksaan 
UPSR dan PMR sebagai suatu mekanisme untuk menilai pencapaian 
akademik pelajar sebagaimana yang digesa sesetengah pihak sebelum ini? 
 
YB TUAN HAHASRIN BIN HASHIM (PANTI)  
SOALAN  80 (A71)  
 
Negeri Johor merupakan antara penerima pelaburan terbesar sehingga suku 
tahun kedua 2023 ini. Apakah strategi yang digerakkan oleh Kerajaan Negeri 
Johor dalam memastikan impak pelaburan ini dapat diterima di keseluruhan 
kawasan dalam negeri Johor bukan hanya tdi kawasan bandar sahaja.   
 
YB TUAN HAHASRIN BIN HASHIM (PANTI)  
SOALAN  81 (A72)  
 
Adakah kerajaan negeri Johor mempunyai perancangan dalam mewujudkan 
koperasi di setiap sekolah-sekolah agama kerajaan negeri Johor dalam 
memperkukuh kewangan sekolah.   
 
YB DATUK MOHAMAD NAJIB BIN SAMURI (PARIT YAANI)  
SOALAN  82 (A73)  
 
Apakah syarat-syarat untuk kegunaan kawasan lapang rizab sungai?  
 
YB DATUK MOHAMAD NAJIB BIN SAMURI (PARIT YAANI)  
SOALAN  83 (A74)  
 
Sesetengah Sekolah Kebangsaan dan Sekolah Menengah Kebangsaan di 
kawasan desa dan semi-urban memerlukan suntikan dana untuk membuat 
pendawaian semula. Apakah Kerajaan Negeri Johor akan merangka satu 
dasar bersama-sama dengan Kementerian Pendidikan untuk tujuan ini?  
 
YB DATUK MOHAMAD NAJIB BIN SAMURI (PARIT YAANI)  
SOALAN  84 (A75)  
 
Apakah rancangan kerajaan negeri dalam menambahkan hasil pendapatan 
selain daripada hasil cukai tanah?  
 
YB DATUK MOHAMAD NAJIB BIN SAMURI (PARIT YAANI)  
SOALAN  85 (A76)   
 
Nyatakan usaha-usaha Kerajaan Negeri Johor untuk menambah baik 
keadaan ekonomi anak muda termasuk meningkatkan purata pendapatan 
mereka?  
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YB DATUK MOHAMAD NAJIB BIN SAMURI (PARIT YAANI)  
SOALAN  86 (A77)   
 
Adakah kerajaan negeri mempunyai perancangan untuk mewujudkan satu 
skim subsidi harga susu formula bagi keluarga B40 rentetan terdapat laporan 
harga susu formula bayi dan kanan-kanak meningkat secara mendadak 
antara RM10 hingga RM30?  
 
YB DATUK MOHAMAD NAJIB BIN SAMURI (PARIT YAANI)  
SOALAN  87 (A78)  
 
Nyatakan jenis-jenis bantuan zakat serta kelayakan yang dikenakan keatas 
pemohon dan senarai nama penerima bantuan zakat secara terperinci di 
DUN Parit Yaani?  
 
YB TUAN HAJI AZIZUL BIN BACHOK (TIRAM)  
SOALAN  88 (A79)  
 
Apakah perancangan pihak kerajaan untuk memastikan pusat-pusat 
pelupusan sampah yang di selenggara oleh pihak-pihak tertentu sentiasa 
mematuhi prosedur standard agar ianya tidak menjadi punca kepada 
pencemaran udara atau pencemaran air di kawasan tersebut dan di 
sekitarnya?  
 
YB TUAN HAJI AZIZUL BIN BACHOK (TIRAM)  
SOALAN  89 (A80)  
 
Sejauh mana penggunaan Kepintaran Buatan (AI) digunakan oleh pihak 
Kerajaan Negeri dalam aspek pentadbiran? Apakah perancangan ke arah 
penggunaan AI ini?  
 
YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN  90 (A81)  
 
Mengikut jawapan Dewan Negeri pada 15 Jun 2023 Projek Jalan VBC Kluang 
adalah di bawah tanggungjawab PBT. JKR juga menyatakan tiada halangan 
terhadap projek yang paling kritikal kepada rakyat Kluang. Adakah kerajaan 
negeri dan PBT akan memperuntukkan dana untuk projek ini?  
 
YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN  91 (A82)  
 
Terdapat banyak rayuan terhadap permohonan BWI yang ditolak di seluruh 
daerah. Adakah proses rayuan akan dibuka untuk semua daerah bagi 
semakan dan pengumpulan data untuk kegunaan pada masa akan datang?
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YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN  92 (A83)  
 
Mohon berikan nilai kedudukan kewangan  FD, Tunai dan Tunai Dalam Bank 
semua PBT pada Tahun Kewangan 2022?  
 
YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN  93 (A84)  
 
Kebebasan beragama adalah terlindung di dalam Perlembagaan 
Persekutuan. Apakah kandungan garis panduan penganjuran program 
sambutan perayaan bagi penganut agama bukan Islam baru yang digubal 
oleh Daerah Kluang kebelakangan ini dan adakah ia selaras di seluruh 
Johor?  
 
YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN  94 (A85)  
 
Adakah MPK akan menubuhkan Pelan Tindakan Khas (PTK) yang melibatkan 
pelbagai jabatan dan agensi berkaitan bagi penyusunan semula Kampung 
Gunung Lambak seperti yang disarankan oleh Jabatan Perancangan Bandar 
dan Desa (PLANMalaysia)?  
 
YB TUAN CHEW CHONG SIN (MENGKIBOL)  
SOALAN  95 (A86)  
 
Adakah rancangan pembinaan sekolah di Bandar Seri Impian yang telah 
bermula pada RMK-10 telah dimasukkan di dalam Rolling Plan RMK-12 dan 
apakah jenis sekolah yang dirancang untuk dilaksanakan?  
 
YB TUAN WONG BOR YANG (SENAI)  
SOALAN  96 (A87)  
 
Berapa pelaburan yang diluluskan oleh Johor setakat ini pada tahun 2023? 
Sila bagi pecahan mengikut daerah.  
 
YB TUAN WONG BOR YANG (SENAI)  
SOALAN  97 (A88)  
 
Apakah status projek jajaran Lebuhraya Utara-Selatan (PLUS) dari Yong 
Peng Utara ke Senai Utara dan jadual pelaksanaan kerja.  
 
YB TUAN WONG BOR YANG (SENAI)  
SOALAN  98 (A89)  
 
Sila nyatakan prosedur standard pengurusan permohonan anak angkat dan 
tempoh  menunggu kelulusan daripada Jabatan Kebajikan Masyarakat? 
Berapa jumlah pemohon yang dalam senarai menunggu di negeri Johor?  
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YB TUAN WONG BOR YANG (SENAI)  
SOALAN  99 (A90)  
 
Hospital Temenggong Seri Maharaja Tun Ibrahim, Kulai sudah tidak mampu 
menampung jumlah pesakit semakin meningkat kerana hanya berkapasiti 97 
katil pesakit sahaja, dan menghadapi kekurangan kakitangan perubatan 
secara kritikal. Apakah pelan jangka masa pendek dan panjang untuk 
mengatasi masalah tersebut?  
 
YB TUAN WONG BOR YANG (SENAI)  
SOALAN  100 (A91)  
 
Gangguan perkhidmatan fiber optik menyebabkan pelbagai kesulitan kepada 
pengguna internet. Adakah denda akan disaman atau diskaun bil akan 
diberikan kepada pengguna jika berlaku kerosakan infra pembekal 
perkhidmatan? 
  
YB TUAN WONG BOR YANG (SENAI) 
SOALAN  101 (A92)  
 
Adakah proses pendengaran penyertaan awam dijalankan sebelum Projek 
Menaiktaraf Persimpangan Bertingkat Bandar Putra – Indahpura 
dilaksanakan? Dan apakah tindakan yang telah diambil memandangkan 
projek ini mendapat banyak maklum balas negatif sejak bermula pada bulan 
Ogos?  
 
YB TUAN HAJI MOHD YUSLA BIN ISMAIL (SENGGARANG)  
SOALAN  102 (A93)  
 
Apabila pihak kerajaan menetapkan harga siling bagi keluaran ternakan tapi 
kerajaan tidak mengawal harga makanan bagi ternakan berkenaan, ini 
menyebabkan bebanan kepada golongan penternak. Apakah cadangan 
penambahbaikan jangka pendek dan jangka panjang untuk sektor 
penternakan ini. 
 
YB TUAN HAJI MOHD YUSLA BIN ISMAIL (SENGGARANG)  
SOALAN  103 (A95)  
 
Melalui Belanjawan 2023 Malaysia Madani yang telah diumumkan oleh YAB 
Perdana Menteri untuk mewujudkan wakaf Madani, apakah pihak kerajaan 
negeri tidak bercadang untuk mewujudkan rumah mampu milik menggunakan 
instrumen wakaf kepada golongan B40 sepertimana yang telah dilaksanakan 
di Pulau Pinang.  
 
YB TUAN HAJI MOHD YUSLA BIN ISMAIL (SENGGARANG)  
SOALAN  104 (A96)  
 
Sejauh mana Modal Insan dapat diterapkan serta diperkukuhkan dengan 
pendidikan agama, sahsiah dan ilmu pengetahuan sama ada diperingkat 
kanak-kanak, remaja mahupun institusi kekeluargaan. Apakah program-
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program yang dilaksanakan bagi melahirkan modal insan yang kuat, stabil 
dan kondunsif.  
 
YB CIK AMIRA AISYA BINTI ABD. AZIZ (PUTERI WANGSA)  
SOALAN  105 (A97)  
 
Jawatankuasa Pilihan Perubahan Iklim dan Pengurusan Bencana adalah satu 
langkah proaktif Dewan Negeri Johor dalam isu iklim. Apakah garis masa dan 
bentuk komitmen oleh Kerajaan Negeri Johor dalam perlaksanaan cadangan-
cadangan yang telah dikemukakan Jawatankuasa Pilihan Perubahan Iklim 
dan Pengurusan Bencana?  
 
YB CIK AMIRA AISYA BINTI ABD. AZIZ (PUTERI WANGSA)  
SOALAN  106 (A98)  
 
Apakah langkah dan cadangan susulan oleh Jawatankuasa Pilihan Impak 
Pengundi kepada Dewan Negeri Johor terutamanya dalam persediaan negeri 
Johor dan Suruhanjaya Pilihan Raya (SPR) menguruskan pilihan raya yang 
akan datang?  
 
YB CIK AMIRA AISYA BINTI ABD. AZIZ (PUTERI WANGSA)  
SOALAN  107 (A99)  
 
Adakah Kerajaan Negeri Johor akan merancang inisiatif negeri dan 
kerjasama dengan Kementerian Pendidikan Malaysia untuk mengurangkan 
masalah kes-kes buli yang berlaku dalam kalangan pelajar sekolah di negeri 
Johor?  
 
YB CIK AMIRA AISYA BINTI ABD. AZIZ (PUTERI WANGSA)  
SOALAN  108 (A100)  
 
Jumlah penduduk yang meningkat menuntut pengurusan trafik dan mobiliti 
masyarakat yang lebih baik. Apakah pelan jangka panjang oleh kerajaan 
negeri untuk mengurangkan kesesakan jalan melalui sistem pengangkutan 
bas awam yang lebih baik di Taman Mount Austin?  
 
YB CIK AMIRA AISYA BINTI ABD. AZIZ (PUTERI WANGSA)  
SOALAN  109 (A101)  
 
Apakah perancangan kerajaan negeri dalam mengintegrasikan teknologi 
dalam pengurusan infrastruktur, seperti penggunaan sensor untuk mengesan 
masalah longkang tersumbat atau kerosakan lampu jalan?  
 
YB CIK AMIRA AISYA BINTI ABD. AZIZ (PUTERI WANGSA)  
SOALAN  110 (A102)  
 
Nyatakan pelan tindakan bagi menangani ancaman krisis El Nino yang telah 
diramalkan oleh Jabatan Meteorologi Malaysia pada hujung tahun ini 
termasuklah pengurusan paras simpanan air Loji Rawatan Air (LRA) Johor 
dan strategi catuan air.  
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YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)  
SOALAN  111 (A103)  
 
Apakah peratusan prestasi kerja-kerja Safwa Global sebagai sebuah syarikat 
konsesi kerajaan tempatan dan apakah langkah penyelesaian yang boleh 
diambil bagi mempertingkat kecekapan dan kualiti kerja di peringkat PBT?  
 
YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)  
SOALAN  112 (A104)  
 
Berapa banyakkah pengusaha-pengusaha bot-bot pelancongan yang 
berdaftar di negeri Johor dan apakah langkah-langkah ke depan yang diambil 
oleh kerajaan supaya insiden bot pelancong terbalik yang berlaku di negeri 
Perak tidak berlaku di negeri Johor?  
 
YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)  
SOALAN  113 (A106)  
 
Berapa banyakkah taska dan pusat jagaan yang berdaftar di negeri Johor dan 
adakah kerajaan berhasrat untuk menjalankan proses pemutihan serta 
membantu taska dan pusat jagaan ini di dalam menyempurnakan 
pendaftaran?   
 
YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)  
SOALAN  114 (A107)  
 
Apakah langkah kerajaan di dalam mengurangkan kesesakan lalu lintas serta 
mengatasi isu banjir kilat di beberapa lokasi jalan FT005 Jalan Tanjung 
Labuh, bermula dari Banang Jaya hingga ke Persimpangan Taman 
Kemajuan?  
 
YB TUAN AZNAN BIN TAMIN (TANJUNG SURAT)  
SOALAN  115 (A108)  
 
Nyatakan usaha-usaha kerajaan untuk menarik pelaburan daripada syarikat 
pengeluaran kereta elektrik (EV) dunia iaitu TESLA untuk melabur di Johor 
sekali gus membuka peluang pekerjaan yang banyak kepada anak muda.  
 
YB TUAN AZNAN BIN TAMIN (TANJUNG SURAT)  
SOALAN  116 (A109)  
 
Apakah usaha kerajaan untuk menyemak semula silibus pelajaran sekolah 
rendah memandangkan wujud banyak rungutan mengenai isu silibus aras 
tinggi yang bukan sahaja membebankan murid, malah menyukarkan guru-
guru.   
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YB TUAN AZNAN BIN TAMIN (TANJUNG SURAT)  
SOALAN  117 (A111)  
 
Susulan tindakan kerajaan negeri membekukan urusan pemilikan tanah-tanah 
kosong di kawasan Pengerang akibat pembangunan projek RAPID 
Pengerang, bilakah kerajaan negeri berhasrat untuk membuka kembali 
permohonan tersebut memandangkan timbul isu pemilikan tanah kerana 
ramai penduduk kampung yang masih tergantung status permohonannya.  
 
YB TUAN AZNAN BIN TAMIN (TANJUNG SURAT)  
SOALAN  118 (A112)  
 
Menyatakan status terkini Jalan Persekutuan FT92 dari persimpangan Kg. 
Bukit Gelugor ke Kg. Pengerang, sama ada telah diserahkan kepada JKR 
Daerah Kota Tinggi?  Apakah jalan penyelesaian yang dirangka oleh 
Kerajaan Negeri berhubung isu selia senggara di jalan tersebut?  
 
YB TUAN AZNAN BIN TAMIN (TANJUNG SURAT)  
SOALAN  119 (A113)  
 
Selari pengumuman YAB Perdana Menteri bahawa (KKDW) boleh membawa 
masuk Projek Pembangunan infra ke kawasan FELDA, apakah kaedah 
agihan peruntukan kepada FELDA-FELDA untuk menyelenggara longkang, 
parit dan kejadian tanah runtuh di kawasan FELDA khususnya di Tanjung 
Surat.  
 
YB PUAN GAN PECK CHENG (PENGGARAM)  
SOALAN  120 (A114)  
 
Berapakah jumlah rumah yang telah berjaya diserahkan kepada pemohon di 
bawah program RMMJ dan berapa kekosongan yang terdapat di sekitar Batu 
Pahat berikutan kegagalan pemohon memenuhi syarat dan kriteria seperti isu 
perbankan dan lain-lain?  
 
YB TUAN LIEW CHIN TONG (PERLING)  
SOALAN  121 (A115)  
 
Nyatakan perancangan pihak Jabatan Pengairan dan Saliran untuk kerja-
kerja pembersihan dan pendalaman sungai di kawasan DUN Perling, 
terutamanya bagi mengatasi masalah banjir.  
 
YB TUAN LIEW CHIN TONG (PERLING)  
SOALAN  122 (A116)  
 
Nyatakan usaha kerajaan negeri untuk menyediakan perkhidmatan kutipan 
dan pengurusan sisa pepejal di Kampung Orang Asli Sungai Temon dan 
Kampung Orang Asli Bakar Batu.  
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YB TUAN LIEW CHIN TONG (PERLING)  
SOALAN  123 (A120)  
 
Nyatakan pendekatan kerajaan negeri untuk menarik pelabur domestik dan 
asing yang boleh mencipta peluang pekerjaan berkemahiran dan 
berproduktiviti tinggi untuk rakyat Johor.  
 
YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)  
SOALAN  124 (A121)  
 
Berapakah bilangan pendaftaran e-Kasih mengikut pecahan DUN.  
 
YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)  
SOALAN  125 (A122)  
 
Apakah rancangan jangka panjang kerajaan negeri untuk membantu 
golongan Warga Emas memandangkan kita akan mencapai Negara Menua 
pada tahun 2030.   
 
YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)  
SOALAN  126 (A123)  
 
Nyatakan statistik kes penderaan kanak-kanak, pengabaian kanak-kanak, 
pembuangan bayi, dan keganasan rumah tangga pada tahun 2020, 2021, 
2022 dan 2023.  
 
YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)  
SOALAN  127 (A124)  
 
Nyatakan kadar permohonan dan kelulusan bagi permohonan JKM mengikut 
setiap kategori pada tahun 2019, 2020, 2021, 2022 dan 2023.  
 
YB CIK LIOW CAI TUNG (JOHOR JAYA)  
SOALAN  128 (A126)  
 
Nyatakan statistik kemasukan pelancong mengikut setiap laluan pintu masuk 
dan negara bagi tahun 2022 dan 2023.  
 
YB TUAN CHIONG SEN SERN (BUKIT BATU)  
SOALAN  129 (A127)  
 
Apakah perancangan Kerajaan Negeri Johor supaya sistem pengairan dapat 
di selenggara sepenuhnya bagi mengelakkan banjir dan kes denggi di DUN 
Bukit Batu?  
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YB TUAN CHIONG SEN SERN (BUKIT BATU)  
SOALAN  130 (A129)  
 
Apakah perancangan pihak berkuasa seperti MPKu dan TNB untuk 
mengekang isu kerosakan lampu isyarat dan tiang lampu di jalan-jalan utama 
yang kerap berlaku semasa hujan lebat?  
 
YB TUAN CHIONG SEN SERN (BUKIT BATU)  
SOALAN  131 (A130)  
 
Senaraikan Projek Rumah RMMJ yang telah dilaksanakan dan yang bakal 
dibangunkan di DUN Bukit Batu?  
 
YB TUAN CHIONG SEN SERN (BUKIT BATU)  
SOALAN  132 (A131)  
 
Adakah kerajaan mempunyai perancangan untuk mengubahsuai teknologi 
pembinaan dan baik pulih jalan raya di DUN Bukit Batu agar bersesuaian 
dengan peningkatan bilangan penggunaan jalan raya dan dapat 
mengurangkan kesesakan jalan raya di beberapa "hotspot" di Bukit Batu?   
 
YB TUAN CHIONG SEN SERN (BUKIT BATU)  
SOALAN  133 (A132)  
 
Minta dinyatakan secara terperinci kilang yang masih beroperasi secara 
haram di DUN Bukit Batu?  
 
YB TUAN HAJI MOHD YUSLA BIN ISMAIL (SENGGARANG)  
SOALAN  134 (A133)  
 
Mohon pihak JKM mengkaji semula syarat kelayakan permohonan bantuan 
kepada pemohon. Ini disebabkan meskipun pemohon mempunyai anak atau 
waris lain namun kebanyakan mereka tidak dapat membantu pemohon 
disebabkan mempunyai komitmen sendiri.  
 
YB TUAN HAJI MOHD YUSLA BIN ISMAIL (SENGGARANG)  
SOALAN  135 (A134)  
 
Kampung Sungai Suloh dan Sungai Ayam adalah kawasan ‘hotspot’  banjir 
setiap kali hujan meskipun hujan seketika, apakah langkah jangka pendek 
yang akan diambil oleh pihak JPS bagi mengatasi masalah ini?  
 
YB DATUK HAJI RAMLEE BIN BOHANI (KEMPAS)  
SOALAN  136 (A136)  
 
Adakah kawasan Kempas termasuk dalam Teras ke-4 dengan peruntukan 
sebanyak RM691.45 juta melalui Bajet 2023 Johor, memandangkan keadaan 
jalan di Kempas khususnya kawasan kampung tradisi tidak dinaik taraf 
sewajarnya sedangkan Kempas terlalu hampir dengan pusat bandaraya.  
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YB DATUK HAJI RAMLEE BIN BOHANI (KEMPAS)  
SOALAN  137 (A137)  
 
Adakah kerajaan Johor melalui pejabat Jabatan Agama Islam Negeri Johor 
menjalankan pemantauan dan tindakan terhadap etnik Rohingnya di Kempas 
yang dilaporkan mengadakan aktiviti keagamaan seperti Solat Jumaat di 
premis mereka?  

 
 
6. RANG UNDANG-UNDANG 
 
 6.1  Enakmen Perbekalan Tambahan (No. 2) Tahun 2023. 
  

6.2 Enakmen Perbadanan Kemajuan Perumahan Negeri Johor (Pindaan) 
2023. 

 
 
7. RUNDINGAN-RUNDINGAN 
 

7.1 Rundingan mengenai Penyata Jawatankuasa Pilihan Perubahan Iklim 
dan Pengurusan Bencana Negeri Johor Bilangan 1 tahun 2023. 

 
 
Persidangan ditangguhkan sehingga ke suatu tarikh yang akan diberitahu kelak. 


